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Orbán prestrelil – jeho veľkomaďarské chúťky treba okamžite zastaviť!

Maďarský premiér Viktor Orbán je mnohými – aj Slovákmi obdivovaný líder, ktorý bojuje proti
bruselskej  totalite, chráni národnú suverenitu svojej krajiny pred globalistami, či chráni deti pred
LGBT propagandou na školách.

Najväčšie sympatie u národne zmýšľajúcich ľudí si vyslúžil postavením plota na hranici so Srbskom,
čím zabránil vstup obrovského množstva nelegálnych migrantov do Európy.

Orbán má však aj svoju tienistú stránku. Tak ako väčšina Maďarov, aj on berie Trianon ako najväčšiu
tragédiu v histórii a stále sníva o vytvorení Veľkého Maďarska.

Najnovšie sme zistili, že Orbánova vláda cez kapitálový fond skupuje na Slovensku rôzne
nehnuteľnosti a podľa uzneseniu vlády plánuje skupovať aj ornú pôdu.

Orbán pravdepodobne vycítil slabosť súčasnej vlády, ktorá je rozhádaná, nekompetentná a
neschopná chrániť slovenské národné záujmy.

Veď si len spomeňme čo za kovbojka sa odohrala v spojitosti s ruskou vakcínou Sputnik V. Vtedajší
premiér Igor Matovič nedokázal vo vlastnej vláde presadiť očkovanie touto vakcínou a tak s prosíkom
prišiel za Orbánom, aby mu so Sputnikom pomohol. Orbán sa možno v súkromí smial, čo za
neschopnú vládu, ktorá sa dokáže pohádať aj na Sputniku, na Slovensku máme.

Slovensko je kvôli súčasnej vláde v rozklade a Orbán to dokonale využíva. Aj táto situácia nám
ukazuje, ako je dôležité mať jednotnú a hlavne príčetnú vládu chrániacu záujmy Slovenska.

V tomto je potrebné oceniť reakciu vlády Roberta Fica, ktorá na Orbánovu provokáciu v minulosti s
dvojitým občianstvom, tvrdo zareagovala. Odvtedy sa Orbán o podobné provokácie nepokúšal a
vzťahy medzi Slovenskom a Maďarskom sa výrazne zlepšili.

Dnešná hegeromatovičova vláda sa však na nič rázne zatiaľ nezmohla. Okrem vyjadrení ministra
zahraničia Ivana Korčoka, ktorý „poprosil“ svojho maďarského náprotivka Pétera Szijjártóa, aby
Maďarsko o svojich plánoch na Slovensku ho dopredu informovalo.

Prosiť môže koľko chce, tu však treba rázne opatrenia, ktoré zabránia Maďarsku vykonávať tieto
nekalé aktivity na území Slovenskej republiky. Jedna vec sú zahraniční súkromní vlastníci, ktorí
skupujú nehnuteľnosti a pôdu na Slovensku – aj to treba riešiť, no je absolútne neprijateľné, aby
cudzí štát cez nejaký fond skupoval pôdu na Slovensku. To treba jednoducho legislatívne zakázať.

Pri súčasnej vláde to však nemožno príliš očakávať. Tá síce zvoláva rôzne komisie, keď sa jej nepáči
zatknutie „svojich ľudí“, no ak sa jedná o záujmy SR a zachovanie našej suverenity, od toho dáva
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ruky preč.

Poľský ústavný súd uštedril facku bruselskej totalite

Top hrdinami tohto týždňa sú poľskí ústavní sudcovia, ktorí naštartovali očistný proces navrátenia
suverenity národným štátom.

Na snímke budova Poľského Ústavného súdu vo Varšave

Európska komisia si už zvykla, že čo si pípne, to jednotlivé členské krajiny EÚ bez výhrad vykonajú.
A ak sa niektoré krajiny ako Maďarsko, alebo Poľsko bruselskej totalite vzoprú, okamžite sa im
Brusel vyhráža sankciami, zastavením eurofondov, či inými vydieračskými metódami.

Bruselskí eurobyrokrati sa často odvolávajú na obohranú floskulu o nadradenosti práva Európskej
únie nad zákonmi národných štátov. Poľský ústavný súd však bruselistov poriadne schladil a svojim
verdiktom rozhodol, že mnohé články zmlúv s Európskou úniou nie sú v súlade s ústavou Poľska a
teda sú neplatné.

Verdikt poľského ústavného súdu inými slovami spochybňuje nadradenosť legislatívy EÚ pred
poľskými zákonmi. Podľa vyjadrenia súdu členstvo krajiny v EÚ a ratifikovanie príslušných zmlúv
neznamená, že súdne orgány EÚ by mali mať zvrchovanú moc nad Poľskom.

Eurofanatici už stihli spustiť silný nárek nad rozhodnutím poľského ústavného súdu. Napríklad taký
francúzsky minister Clément Beaune označil rozhodnutie poľského ústavného súdu za „útok na
Európsku úniu,“ a volá po uvalení sankcií na Poľsko.

Eurohujerskí globalisti teda dostali poriadne na frak. Verdikt poľského ústavného súdu je



precedensom, ktorý by mohli využiť vlády národných štátov v prospech väčšej suverenity v rámci
Európskej únie.

Na Slovensku je to však o čosi zložitejšie. Keďže mnohí slovenskí politici chceli byť  „pápežskejší ako
pápež“, urobili zo seba užitočných idiotov a priamo do Ústavy SR umiestnili ponižujúcu floskulu o
tom, že „právne záväzné akty Európskych spoločenstiev a Európskej únie (EÚ) majú prednosť pred
zákonmi Slovenskej republiky.“ Stalo sa to v roku 2001 za vlády Mikuláša Dzurindu.

A očakávať od dnešnej súčasnej vlády poklonkujúcej sa Bruselu, že to zmení je naivné. Budeme si
musieť počkať na novú pronárodnejšiu vládu, ktorá vymaže z ústavy SR tento ponižujúci článok ,
ktorý dáva Slovensko do pozície kolónie. Až tak bude môcť Slovensko aj vďaka rozhodnutiu poľského
ústavného súdu robiť konečne samostatnú a suverénnu politiku bez bruselských príkazov a zákazov.

Záborská získala malé plus, no k ochrane nenarodených detí to má ešte
ďaleko

Konzervatívnej političke Anne Záborskej (Kresťanská únia) pôsobiacej v parlamentnom klube OĽaNO
sa podarilo presadiť zákon o pomoci tehotným matkám. Návrh zákona síce ešte len prešiel do
druhého čítania, no vzhľadom na vysoký počet poslancov hlasujúcich za, je veľmi pravdepodobné , že
tento zákon bude definitívne schválený.

Na snímke poslankyňa NRSR Anna Záborská (OĽaNO)

Zákon o pomoci matkám, je súčasťou dlhodobej snahy konzervatívneho krídla v OĽaNO za ochranu
nenarodených detí. Zákon ale v podstate nič nezakazuje.

Jedná sa najmä o finančné príspevky pri narodení dieťaťa. Napríklad sa zavedie príspevok pri
narodení dieťaťa v plnej výške  aj deťom, ktoré sa žene narodili ako štvrté v poradí (doteraz sa v plnej



výške príspevok vyplácal iba na prvé tri deti).

Značné sa zvýši aj  príspevok pri narodení zdravotne znevýhodneného dieťaťa, ktoré nevyhnutne
prináša pre rodinu vyššie náklady. Ďalej sa rozšíria možnosti núdzového bývania aj pre ženy, ktoré
nečakane otehotnejú.

Pojem umelé prerušenie tehotenstvám sa zmení na umelé ukončenie tehotenstva a zavedie sa
dobrovoľný druhý lekársky posudok preplácaný poisťovňou v prípade zdravotných komplikácií na
strane matky alebo dieťaťa.

Potom sú tam dva body, ktoré najviac dráždia liberálov. Tým prvým je zákaz reklám na potraty.
Propotratoví aktivisti argumentujú tým, že ženy si tak nebudú môcť na internete nájsť informácie. My
zas argumentujeme tým, že je neprípustné, že vôbec doteraz v 21. storočí bola možná reklama na
nájomné vraždenie nenarodených detí.

Druhým problémovým bodom pre liberálov je predĺženie lehoty na rozmyslenie o potrate z dnešných
48 hodín na 72 hodín. Odídenkyňa zo Za ľudí Marcinková, ktorá zakotvila v SaSke, dezinformuje a
straší ženy, že zmenou tohto zákona budú musieť po prípadnom prekonaní spontánneho potratu v
sebe držať celé tri dni mŕtve dieťa.

Je to samozrejme nehorázna lož. A vy vrátili to všetci oslovení lekári. Na ženy, ktoré prekonali
spontánny potrat sa totiž vzťahuje zákon o zdravotnej starostlivosti a tam musí daný gynekológ
vykonať úkon v čo najrýchlejšom časovom horizonte.

Anne Záborskej a poslancom, ktorí za tento zákon hlasovali je potrebné poďakovať, no je nutné
dodať, že sú to len tzv. kozmetické úpravy. Áno je možné , že sa tým pár detí podarí zachrániť pred
smrťou, no je to len slabá náplasť na to, že nám tu každý rok takto zomiera okolo 5 000
nenarodených detí.

Tu je potrebné spraviť radikálne kroky, ktoré zabránia týmto nájomným vraždám. Najlepšie potraty
úplne zakázať. Je neprístupné, aby v dnešnej údajne pokrokovej dobe sa bez mihnutia oka vraždili
deti.

Sľubovali odpolitizovanie polície, dnes idú políciu spolitizovať ešte viac

To bolo reči zo strany bývalých opozičníkov (dnešných koaličníkov) o transparentnosti, výberových
konaniach a hlavne o odpolitizovaní polície.

Minulá vláda pred troma rokmi pod tlakom verejnosti a médií zmenila zákon o výbere policajného
prezidenta, ktorého dovtedy menoval priamo minister vnútra bez zásahu iných aktérov.

Po novom museli kandidáti na policajného prezidenta prejsť výberovým konaním – verejné
vypočúvanie  a minister vnútra mohol vybrať len z kandidátov, ktorých mu navrhol
brannobezpečnostný výbor.

Aj to vtedy niektorým opozičníkom nestačilo a napríklad taký Igor Matovič tvrdil, že najlepšie by bolo
absolútne odpolitizovanie polície tým, že by si policajného prezidenta ako aj iných vysokých
funkcionárov vyberali sami policajti. Politici sa do toho podľa neho nemajú čo montovať.

V súčasnosti , keď sa k moci dostali práve matovičovci je už zrazu všetko inak. Vláda plánuje zmeniť
zákon, na základe ktorého bude môcť minister vnútra priamo menovať policajného prezidenta.



Vládni poslanci zároveň už schválili zákon, ktorým minister vnútra bude môcť robiť „politické čistky“
v polícii. Minister vnútra napríklad bude môcť previesť aj bez uvedenia dôvodu nadriadeného na inú
funkciu v tom istom mieste výkonu štátnej služby, alebo ak to nebude možné preložiť nadriadeného
na inú funkciu do iného miesta výkonu štátnej služby alebo do iného služobného úradu.

Pred voľbami chceli odpolitizovať políciu, no ako sa ukazuje moc im poriadne zachutila a teraz si
chcú políciu ešte viac spolitizovať. Vládni mocipáni si však zrejme neuvedomujú, že vládnuť nebudú
večne.

Už po najbližších voľbách sa im to môže vypomstiť. Budúca vláda totiž nebude musieť nič meniť.
Stačí ak sa bude riadiť podľa zákonov súčasnej vlády a nepohodlných policajných funkcionárov
jednoducho vyhodí a dosadia si svojich. A nikto to budúcej vláde nebude môcť vyčítať.

Matovičov obrat o 180 stupňov si môžete pozrieť v tomto videu:

Samuel Gdovin


